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aan JAN JAMBON
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN, CULTUUR, 
DIGITALISERING EN FACILITAIR MANAGEMENT

Kabinetten  -  Aanwerving en verloop van ministeriële medewerkers

In tegenstelling tot verschillende andere landen hebben we in Vlaanderen en België de 
traditie van grote ministeriële kabinetten. Graag had ik meer inzicht gekregen in de 
aanwerving en het verloop van de ministeriele medewerkers.

1. Kan de minister, opgesplitst per kabinet, het totaalaantal kabinetsmedewerkers dat 
deze legislatuur werd aangeworven opsommen?

2. Kan de minister, eveneens opgesplitst per kabinet, het totaalaantal 
kabinetsmedewerkers dat opnieuw vertrok opsommen?

3. Hoeveel van de aangeworven kabinetsmedewerkers werd aangeworven via 
detachering?

4. Hoeveel van de kabinetsmedewerkers was voordien ook al actief op een ministerieel 
kabinet?

5. Kan de minister per kabinet opsommen hoeveel medewerkers werden ontslagen en 
hoeveel medewerkers zelf hun ontslag gaven?

6. Werden op sommige kabinetten ontslagen geweigerd? Op welke kabinetten was dat 
en wat was de reden?



JAN JAMBON 
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN, 
CULTUUR, DIGITALISERING EN FACILITAIR MANAGEMENT

ANTWOORD
op vraag nr. 13 van 4 oktober 2023
van BART CLAES

Het antwoord op deze vragen behoort tot de bevoegdheid tot de heer Bart Somers, 
Viceminister-president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Binnenlands 
Bestuur, Bestuurszaken, Inburgering en Gelijke Kansen.


